
Mejl från Christer Olsson, KSO Filipstad till Åsa Johansson, RSO, Region Värmland 
med frågor om HVB-hem för vuxna 

 

Hej Åsa! 

Ang. Vårdförbundets planer på att starta ett HVB-hem för vuxna. 

Vi är positiva till idén, eftersom behovet av platser är stort. Vi har också positiva 
erfarenheter från Vårdförbundets verksamhet på Riddarnäset i Nykroppa. Den har 
fungerat väl sen starten och vi har ett bra samarbete mellan Filipstads kommun och 
verksamheten i Nykroppa. 

Det är Filipstads kommun som äger fastigheten i Nykroppa och Vårdförbundet är 
hyresgäster. När hyresavtalet ingicks så uttryckte Vårdförbundet att deras plan var att 
förvärva fastigheten efter en tid och med tanke på att man nu vill köpa en annan 
fastighet och där starta ett HVB-hem för vuxna, så borde det väl vara lämpligt att 
samtidigt förvärva Riddarnäset i Nykroppa! 

Med tanke på att Vårdförbundet framfört att man skyndsamt önskar få besked från de 
värmländska kommunerna om förvärvet av Mölnbacka herrgård, så inställer sig 
naturligtvis frågan om varför man inte har tittat på alternativ. I Filipstads kommun finns 
t.ex. Dennicketorp där det tidigare har bedrivits vård av individer med 
missbruksproblematik. Ägaren till denna fastighet är ett företag med säte på Island. 
Företaget lade ner verksamheten på Dennicketorp för ca. 1 ½ år sedan och sen dess har 
fastigheten varit till salu för ungefär samma belopp som priset är på Mölnbacka 
herrgård. För att kunna starta upp HVB-verksamhet på Dennicketorp krävs inga 
detaljplaneändringar eftersom vårdverksamhet av liknande karaktär har bedrivits där 
bara för 1 ½ år sedan. Enligt de informationer som jag har är också byggnaderna på 
fastigheten i bra skick. 

Vårdförbundets finansieringsförslag för fastighetsförvärv är bra, eftersom detta också 
bidrar till att hålla nere vårdavgifterna för HVB-verksamheten och därmed också 
kostnaderna för de värmländska kommunerna. 
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